



4D3N Cambodia Siem Reap Private Tour

4 天 3 夜 柬埔寨暹粒私家团

(Tour Code : CMPRS4)

Validity : Apr 2022 – March 2023

HIGH LIGHT

■ *5 star hotel dining with western set menu, worth 40USD/pax (Menu include : starter + soup + main course + dessert)*

- Angkor Wat temple full day classic tour
- Preah Ang Chek Ang Chom Shrine, Royal Residence & Garden, Sixty Meters Road food street, West Baray, Old market, Duty Free Shop
- Tonlesap Lake boat trip (take boat visit floating village, crocodile farm, see the lake view)
- Siem Reap night market & Pub Street
- Free Angkor T-Shirt, Kroma (Cambodian scarf) & Ticket holder for souvenir
- 3 bottle of water & 3 wet tissue per day per person

DAY 01: ARRIVAL – SIEM REAP (L/D)

Our guide pick up at Siem Reap international airport, lunch at local restaurant, check in hotel, afternoon start city tour by visiting **Preah Ang Chek Ang Chom Shrine** (where the most popular worship for local people and foreign tourists in visiting and praying to get happiness or recover from their ill), **Royal Residence (exterior view) & Garden, West Baray** (Ancient reservoir 8 x 2 km big), **Sixty meters Road food street**, dinner, back to hotel.

DAY 02: SIEM REAP (Angkor 1 day tour) (B/L/D)

Breakfast at hotel, Morning visit the **Ancient city of Angkor Thom (South Gate, Bayon temple, Elephant & Leper King terrace, Suor Prat towers)**, pass by **Chao Say Devoda temple, Thommanon temple, TaKeo temple**, visit **Ta-Prohm Temple** (Hollywood Star, Angelina Jolie made the film of TOMB RIDER here, the photogenic and atmospheric combination of trees growing out of the ruins and the jungle surroundings have made it one of Angkor's most popular temples), after lunch in town, visit **Cambodia famous Gem shop** (Land of Cambodia is rich in many varieties of gems, sapphires, rubies and emeralds. The most famous Cambodian mines are located in PAILIN. Sapphires from PAILIN are considered among the best sapphires in the world), finally we visit The world heritage of **Angkor Wat temple** (it is a World heritage site, The temple is at the top of the high classical style of Khmer architecture. It has become a symbol of Cambodia,

attraction for visitors). Dinner, visit **Siem Reap night market & Pub Street** (1 way drop off only, guest who not going to night market, will send back to hotel).

DAY 03: SIEM REAP (City Tour) (B/L/D)

Breakfast at hotel, morning transfer to hospital to do Pre-departure Covid19 ART/PCR TEST and get the certificate at the next day before flight (take about 2-3 hours), visit **Old market** (Variety of souvenir, clothes are all selling here), **Duty Free Mall**, free shopping until lunch time, afternoon visit **Tonlesap Great Lake**, take boat visit Floating village, see the way people living on floating house, floating school, restaurant, church, you can feeding crocodile in the farm (by own expense), dinner (5 star hotel dining with western set menu), back to hotel.

DAY 04: SIEM REAP – DEPARTURE (B)

Breakfast at hotel, free for leisure till time sends to airport for flight to sweet home (Include one way airport transfer with driver only for FIT 01-15 Pax, with guide for GIT 16 Pax up).



SALES HOTLINE **62218433**
EMAIL sales_enquiries@namho.com.sg

WHATSAPP **8686 2888**
WhatsApp available till 12 Midnight

ADDRESS People's Park Complex, 1 Park Road, #01-84D/E Singapore 059108
Visit our website at www.namho.com.sg to chat with our LIVE CHAT Team Online!





4D3N Cambodia Siem Reap Private Tour

4天3夜 柬埔寨暹粒私家团

(Tour Code : CMPRS4)

Validity : Apr 2022 – March 2023

行程特色

- 5 星级酒店内用西式套餐 (前菜+汤+主食+甜品), 值 40USD/人
- 重本购买 吴哥窟古迹 + 女皇庙+ 罗洛士古迹群 3日门票
- 洞里萨湖游船 (乘船游览浮村, 鳄鱼养殖场, 欣赏湖面风光)
- 暹粒夜市 & 酒吧街, Preah Ang Chek Ang Chom 寺, 国王行宫 及 皇家花园, 西池, 60 米路美食街
- 提供吴哥 T 衫、柬式围巾及门票套 作为纪念品
- 提供每人每天 3 罐矿泉水 及 3 条凉纸巾

第一天: 抵达暹粒 (午/晚餐)

导游于暹粒国际机场迎接贵宾, 用午餐, 登记酒店, 下午参观 Preah Ang Chek Ang Chom 寺 (当地最有名气的寺庙), 国王行宫 (外观) 及 皇家花园, 西池 (吴哥时代人工池, 长 8 公里, 宽 2 公里), 60 米路美食街 (聚集当地街头美食及廉价服饰), 晚餐后, 回酒店休息。

第二天: 暹粒(吴哥古迹一日游) (早/午/晚餐)

酒店早餐后, 参观大吴哥古城(南城, 巴戎庙, 斗象台, 癞王台, 12 生肖塔), 途经周萨神殿, 塔玛依殿, 大高殿, 来到塔普伦殿 (此殿是好莱坞著名演员安裘丽娜拍摄古墓奇兵的取景地, 此处以大树盘绕古迹, 甚为神奇而著名), 回到市内用午餐, 参观当地著名宝石店 (柬埔寨拜灵省盛产宝石矿物, 其中红蓝宝更是世界有名), 下午参观吴哥窟, 俗称小吴哥 (是世界遗产, 七大古迹之一, 有着柬埔寨最顶尖的雕刻艺术, 她是柬埔寨的灵魂及标志, 其吴哥图像更成为柬埔寨国旗的标志, 此地也是旅客到柬必游之处)。晚餐后, 逛暹粒夜市及酒吧街 (单程送往夜市, 不去的客人送回酒店)。

第三天: 暹粒(城市观光) (早/午/晚餐)

酒店早餐后, 送往医院做核酸检测 (ART/PCR Test), 需要约 2-3 小时, 参观旧市场 (纪念品及衣服种类繁多, 应有尽有), 免税商场, 自由购物至午餐时间, 用午餐后, 下午乘车前往 洞里萨湖, 乘船游览浮村, 观赏村民漂浮的屋子, 学校, 餐厅, 教堂, 您可于鳄鱼养殖场内给鳄鱼喂食 (自费), 晚餐后 (5 星级酒店内享用西式套餐), 回酒店休息。

第四天: 暹粒-起飞 (早餐)

酒店早餐后, 自由活动, 于预定时间送往机场, 乘机飞回温暖的家 (含单程机场送机, 散客 01-15 人只有司机送机, 团体 16 人以上有导游送机)。





4D3N Cambodia Siem Reap Private Tour

4 天 3 夜 柬埔寨暹粒私家团

(Tour Code : CMPRS4)

Validity : Apr 2022 – March 2023

Cambodia Things to note:

<p>TOUR INCLUDE :</p> <ul style="list-style-type: none"> • 1 x Pre-Return ART Test • Hotel with twin/double or triple sharing room • Full board meals & entrance fee, boat fee (if mention in itinerary) • Good condition private tourist coach • English / Mandarin speaking guide (follow different rate) • Drinking water 3 bottles, Wet tissue 3 pieces per day per pax • Angkor T-Shirt & Kroma (Cambodian scarf) for souvenir • Compulsory guide and driver tipping US\$3 /day/adult or child • Angkor entrance ticket holder 	<p>TOUR EXCLUDE :</p> <ul style="list-style-type: none"> • All air ticket + airport tax , visa • Soft drink / Alcohol during meals (water/tea free) • Travel insurance • Other expenses that are not mentioned
<p>LONG TRIP TRANSFER :</p> <ul style="list-style-type: none"> • 1 – 15 Paxs : REP-PNH / PNH-REP transfer by VIP shuttle bus (served water & snack, there is bus English speaking guide accompany) • 16 Paxs above : REP-PNH / PNH – REP transfer by private coach with private guide accompany • For FIT (1-15paxs) in case has long way transfer from REP-PNH // PNH-REP by VIP shuttle bus in the morning time, due to traveling time is around 6 hours to arrive, upon arrival, restaurants already closed, in this case, our company will refund 1 lunch fee = US 5/meal/Adult & US2.5/meal/Child back to you. You can have your lunch on the way when bus stop for lunch on your own account. 	
<p>OPTIONAL EXTRA CHARGE :</p> <ul style="list-style-type: none"> • Request no shopping, no option charge S\$35/adult <p>EXTRA CHARGE (HOTEL NORMAL RATE):</p> <ul style="list-style-type: none"> • Non-Asean Passport Holders: S\$50 per person <p>Asean = Brunei, Cambodia, Indonesia, Laos, Malaysia, Myanmar, Philippines, Singapore, Thailand, Vietnam</p> <p>EXTRA CHARGE (HOTEL NORMAL RATE & UPGRADED MEALS):</p> <ul style="list-style-type: none"> • Japan, European and American Passport Holders : S\$100 per person <p>* In Cambodia, only Asean passport holders are entitled to special promotions as a celebration of our unity.</p>	<p>NOTE :</p> <ul style="list-style-type: none"> • Service that abandoned or unutilized by the client are non-refundable or non-replacement • we reserve rights to amend the sequence of itinerary, such as sightseeing, and meals. Tour shall be completed, but sequence may be changed according to certain opening hours, traffic conditions etc. • Price subject to change with a notice 01 month prior if ground supplier fee increase

HOTEL ARRANGEMENT		
Category	Phnom Penh	Siem Reap
Local 3★ / Boutique Hotel	Salita Hotel www.salitahotel.net Relax Hotel www.relaxhotelp.com Rose Emerald Hotel www.roseemeraldhotel.com	Holy Angkor Hotel www.holyangkorhotel.com Angkor Panoramic Boutique Hotel www.angkorpanoramic.com Monoreach Angkor Hotel www.monoreach.com Angkor Hang Trop Hotel www.angkorhangtrophotel.com
Local 4★	Sensory Park Hotel https://sensoryparkhotel.com/ LCS Hotel & Apartment www.lcsshotel.com	Angkor Holiday Hotel www.angkorholidayhotel.com Starry Angkor Hotel www.starryangkorhotel.com Kingdom Angkor Hotel http://kingdom-angkor-hotel.hotelinsiemreap.net/en/
Standard 4 ★	Sensory Park Hotel https://sensoryparkhotel.com/ LCS Hotel & Apartment www.lcsshotel.com	Hotel De la Renaissance www.larenaisancehotel.com Pacific Siem Reap Hotel http://pacifichotel.com.kh/homepage/ Khemara Angkor Hotel www.khemaraangkor.com
5 ★	Sokha Phnom Penh https://sokhahotels.com/phnompenh/phnompenh-hotel/ Naga World Hotel www.nagaworld.com	Angkor Miracle Resort www.angkormiracle.com



SALES HOTLINE **62218433**
EMAIL sales_enquiries@namho.com.sg

WHATSAPP **8686 2888**
WhatsApp available till 12 Midnight

ADDRESS People's Park Complex, 1 Park Road, #01-84D/E Singapore 059108
Visit our website at www.namho.com.sg to chat with our LIVE CHAT Team Online!

